

Title (en)

USE OF GUANINE DERIVATIVE OR A PRODRUG THEREOF IN THE TREATMENT OF HIV-1 INFECTION.

Title (de)

VERWENDUNG VON EINEM GUANINDERIVAT ODER PRODRUG DAVON ZUR BEHANDLUNG VON HIV-1 INFektION.

Title (fr)

EMPLOI D'UN DERIVE DE GUANINE OU OU D'UN PROMEDICAMENT DE CELLE-CI DANS LE TRAITEMENT D'INFECTIONS PAR VIH-1.

Publication

EP 0580657 A1 19940202 (EN)

Application

EP 92908131 A 19920410

Priority

GB 9107896 A 19910413

Abstract (en)

[origin: WO9218130A1] A method of treatment of HIV-1 infections in mammals, which mammals are infected with herpesviruses, which method comprises the administration to the mammal in need of such treatment, an effective amount of a compound of formula (A) or a pro-drug, or a pharmaceutically acceptable salt, phosphate ester and/or acyl derivative of either of the foregoing.

Abstract (fr)

Procédé de traitement d'infections par VIH-1 chez des mammifères, lesquels mammifères sont contaminés par l'herpès-virus, le procédé consiste en l'administration au mammifère nécessitant un tel traitement d'une dose efficace d'un composé de la formule (A) ou d'un promédicament, ou bien un sel, un ester de phosphate et/ou un dérivé d'acyle pharmaceutiquement acceptable de l'un ou l'autre des agents précités.

IPC 1-7

A61K 31/52

IPC 8 full level

A61K 31/52 (2006.01); **A61K 31/522** (2006.01); **A61P 31/12** (2006.01); **C07D 473/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/52 (2013.01); **A61P 31/12** (2017.12)

Citation (search report)

See references of WO 9218130A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9218130 A1 19921029; AU 1541292 A 19921117; CA 2108175 A1 19921014; EP 0580657 A1 19940202; GB 9107896 D0 19910529; IE 921156 A1 19921021; JP H06506673 A 19940728; MX 9201665 A 19921001; PT 100367 A 19930730; ZA 922702 B 19921230

DOCDB simple family (application)

GB 9200647 W 19920410; AU 1541292 A 19920410; CA 2108175 A 19920410; EP 92908131 A 19920410; GB 9107896 A 19910413; IE 921156 A 19920410; JP 50771492 A 19920410; MX 9201665 A 19920410; PT 10036792 A 19920410; ZA 922702 A 19920413